

紐芬蘭華協會

THE CHINESE ASSOCIATION OF NEWFOUNDLAND & LABRADOR

P.O. Box 28087, St. John's, NL A1B 4S8

Vol. 43, no. 1

www.canl.ca

January 2019

PRESIDENT'S MESSAGE

Dear Members and Friends, Greetings!

On behalf of the executive team of the Chinese Association of Newfoundland and Labrador (CANL), in this the beginning of 2019, I would like to take the opportunity to wish you all a wonderful, blessed 2019.

Your strong support of the association and your active participation have brought about the tremendous turnout and the smooth election held in mid-January. Your continuing support and participation will ensure the association is vibrant and meaningful to all the members and the community.

The executive members have been busy with the transition and meeting with members of the association in the past couple of weeks. Some of the initiatives approved in the meeting are already underway. I shall give you an update in a later Newsletter.

The preparation for the Chinese New Year Gala, as well as the family fun day are moving full steam ahead as you asked us to do so in the last meeting. Many volunteers have put in countless hours to put together an evening of fun and joy, filled with cultural performances, door prizes, good food, and entertainment. The Lion Dance team is already rehearsing and ready to greet you in the Chinese New Year Gala and Family Fun day.

The details for the events are listed below. Please bring your family and your friends to join us in celebrating and welcoming the Chinese New Year. Look forward to seeing you all soon.

All the Best,

Simon Tam, President

UPCOMING EVENTS

CHINESE NEW YEAR GALA

Date: Saturday February 9th, 2019

Time: Reception 6:30 pm, Dinner 7:00 pm

Location: Royal Canadian Legion Branch 56, 930 The Boulevard, St. John's

Admission: \$40 (\$5 rebate at the door for 2019 paid up members)

(Please contact Mr. Arthur Leung, at 739-0208 or arthurleung1121@gmail.com for ticket information)

FAMILY FUN DAY

Date: Sunday, February 10th, 2019

Time: 1:00 pm - 4:00 pm

Location: St. Mark's Parish Hall, 203 Logy Bay Rd, St. John's

Admission: \$2 for members, \$5 for non-members

COMMUNITY NEWS

1. 2019 Chinese New Year Celebration at MUN by MUN Chinese Youth Association

Date: February 1, 2019

Time: 5:30 pm – 10:00 pm

Location: D.F. Cook Recital Hall, MUN Music School

Admission: \$5-\$10

<https://www.eventbrite.ca/e/2019-chinese-new-year-celebration-at-mun-tickets-54365820633?aff=ebdshpsearchautocomplete>

2. Engaging Evenings: In Search of Gold Mountain by Mr. Gordon Jin

Date: February 6, 2019

Time: 7:00 pm – 8:00

Location: The Rooms

Admission: Free

<https://www.therooms.ca/events-programs>

FRIENDLY REMINDERS

1. MEMBERSHIP RENEWAL

We are still accepting membership renewal for 2019. If you have not had a chance to renew it at any of our events this year, please do so at your earliest convenience. Membership fee is \$25 per family (\$15 for individual) and the membership is valid from January 1st to December 31st of the year.

EXECUTIVES

President:	Simon Tam
Vice President:	Peter Wong
Treasurer:	Xing (Todd) Dong
Treasurer:	Jane Wong
English Secretary:	Amy Tam
Chinese Secretary:	Tracy Chen

Please contact us at: canl.info@canl.ca

协会主席致辞

亲爱的会员和朋友们,

谨代表纽芬兰华协会理事会 (CANL), 在2019伊始之际, 祝大家2019年快乐。

您们对协会的强烈支持和积极参与使得1月中旬的选举得以顺利举行。您们的持续支持和参与将确保协会充满活力和对所有成员和社区更有意义。

在过去的两周里, 理事会成员们一直忙于协会过渡工作, 并与协会会员们会面。会议中批准的一些举措已在进行中。我将在稍后的华协会新闻简报中向大家报告。

正如大家在上次会议上通过的: 2019年农历新年晚会及家庭欢乐日正在全力筹备中。许多志愿者花了无数个小时来组织一个充满乐趣和欢乐的夜晚, 晚会充满了文化表演, 抽奖, 美食和娱乐活动。狮子舞团队已经在排练, 准备在春节联欢晚会和家庭欢乐日迎接你们。

下面列出了活动的详细信息。请大家邀请家人和朋友加入我们一同庆祝和欢迎中国农历新年的活动。我们期待与你们很快能再会。

华协会主席 谭灿辉 谨启

活动预告

农历新年联欢晚会

日期: 2019年2月9日星期六: 接待 6:30pm, 晚餐 7:00pm

地点: Royal Canadian Legion Branch 56, 930 The Boulevard, St. John's

门票: \$40 (已付2019年会费会员享受\$5 返券)

(购票查询请与梁先生联络 739-0208,

arthurleung1121@gmail.com)

家庭欢乐日

日期: 2019年2月10日星期日

时间: 1:00pm - 4:00pm

地点: 203 Logy Bay Rd, St. John's

门票: 会员\$2, 非会员\$5

社区新闻

1. 2019年MUN中国青年协会的中国新年庆祝活动

日期: 2019年2月1日

时间: 5:30pm-10:00pm

地点: D.F. Cook Recital Hall, MUN Music School

门票: \$5-\$10

<https://www.eventbrite.ca/e/2019-chinese-new-year-celebration-at-mun-tickets-54365820633?aff=ebdshpsearchautocomplete>

2. The Rooms晚上活动: 寻找金山 - 甄耀武先生

日期: 2019年2月6日

时间: 7:00pm-8:00pm

地点: The Rooms

门票: 免费

<https://www.therooms.ca/events-programs>

友情提示

1. 会员资格更新

我们仍然接受2019年会员资格更新。如果你没有机会在华协会的活动中更新会员资格, 请尽快联络我们, 缴纳会费。会费每家庭为\$25 (个人为\$15)。2019年的会籍由2019年1月1日开始至12月31日有效。

理事会成员

主席:	Mr. Simon Tam
副主席:	Mr. Peter Wong
财务秘书:	Mr. Xing (Todd) Dong
财务秘书:	Ms. Jane Wong
英文秘书:	Ms. Amy Tam
中文秘书:	Ms. Tracey Chen

请以电邮与我们联系:

canl.info@gmail.com

See you in the next issue! 下期再會!